
s •

•• r

TISZAROFF KOZSEGI.. ,
ONKORMANYZAT.. ,

SOROS ULESE

r

2016. OKTOBER 19.

r

HAT AROZAT: 92-99-ig
RENDELET: -ig

------ . .-



TARTALOMJEGYZÉK



Jegyzőkönyv

Készült: Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2016. október 19-én megtartott
soros üléséről

Jelen vannak: Kamarás Zsolt polgármester-levezető elnök, Matastik Pálné dr., Tarkó László, Kun
László, Csomor Gábor, Dr. Katona Gábor

Tanácskozási joggal jelen van: Vankóné Jekli Anikó jegyző

Kamarás Zsolt: Köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy Patocskai László képviselő hiányzik,
de a testület határozatképes. A meghívó szerinti napirendi pontok tárgyalására tesz javaslatot.

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete
egyhangúan, tartózkodás nélkül, 6 igen, Onem szavazattal az alábbi napirendet fogadta el:

92/2016 (X 19.) számú Határozat a napirend elfogadásáról

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az alábbi napirendet fogadta el:

1. Közmeghallgatás
2. Beszámoló a két ülés közötti intézkedésekről
3. Interpellációs kérdések
4. Egyéb előterjesztések

Beszámoló a két ülés közötti intézkedésekről

Kamarás Zsolt: Képviselő társaimat tájékoztattuk legutóbbi testületi ülésünkön az önkormányzati
informatikai rendszer átalakulásáról, amely nem csak önkormányzati, hanem országosan szinten is
átalakul. Ezt az átalakulást Tiszaroffon is el kell végezni, mert a kormányzat egy több milliárdos
puffer pályázatot adott ki, melyben Tiszaroff is elkészítette a pályázatát és be is nyújtotta. A
pályázaton belül 8+1 munkaállomásra tettünk pályázati javaslatot. Nyilvánvalóan ez elbírálás alatt
van, de tekintettel arra, hogy ez kötelező érvényű, Tiszaroff Község Önkormányzatának 2017.
január l-jével be kell lépnie a rendszerbe. Innentől kezdve ez nagy valószínűséggel megvalósulásra
kerül. Képviselő társaim is látták, hogyaszabadidőpark kivitelezése elindult. Ezzel párhuzamosan a
Szabadság tér mentesítve lesz a játszótér alól. Képviselő társaim a mai napirendi pontok között
megtalálták a továbbiak ajánlati vonatkozásait. Az SZGYF lett a TKKI jogutódja és mint tudjuk a
TKKI üzemeltette a közösségi, oktatási központot. Felvettem a kapcsolatot Főigazgató Úrral, aki
megtisztelte a jelenlétével a települést és egy hat szem közti beszélgetés után, én úgy gondolom,
hogy megállapodtunk azokról a problémákról, amit a TKKI-vel nem tudtunk egy év alatt
megoldani. Nevezetesen azt, hogy közösen felújítjuk a teljes tetőszerkezetét a művelődési háznak.
Tiszaroff Község Önkormányzata -mint ismert- adott be pályázatot ennek vonatkozásában, melyben
nyert 2.279.000.- forintot. Ehhez mi önerőként vállaltunk 1.990.000.- forintot. Durván egy olyan
8.000.000.- forintos beruházásról van szó. A kettő közötti összeget pedig az SZGYF biztosítja
ennek a beruházásnak az elvégzésére. Igazgató Asszony ígéretet tett arra, hogy ezt felgyorsított
ütemben fogják végezni. De örültek a közbeszerzés vonatkozásainak. Attól függően, hogy mikor
tudnak pénzt áttenni az önkormányzatnak, attól függően fog ez megvalósulni. Az biztos, hogy
ígéretet tett Főigazgató Úr és Igazgató Asszony is arra, hogy az idei fenyőbál már a nagy teremben
lesz. Nem a tetőfelújítás okán, hanem azért, mert elhárítják azokat a hibákat, amelyek miatt nem
lehet a nagy termet használni. A választások rendben lezajlottak. Tiszaroff településen semmiféle



rendkívüli esemény nem történt. Pénzügyi Bizottság megbízta a polgármestert az előző testületi
ülésen az iskola ingatlanhasználati szerződésének az áttekintésével, amire egy bizonyos rendezvény
vonatkozásában került sor. Ezt én meg tettem és nincs lehetősége ilyen jellegű ingatlan
hasznosításra a jelenlegi hasznosítónak, tehát a szerződésünket nem kell módosítani. Nyilvánvalóan
mivel ez felmerült, írásban felszólítom a hasznosítót a szerződésben foglaltak betartására, ha ez így
megfelelő a Pénzügyi Bizottságnak. De felolvasom az ide vonatkozó pontot, hogy egyértelmű
legyen.

Tarkó László: Nekem egyértelmű volt eddig is. Nyilván az önkormányzat vagyon eleméhez
nekünk van közünk. Bármi más, ha le van írva, akkor az rosszul van leírva. Erre próbáltam utalni
már a múltkor is. Ha olyan bérleti szerződést kötöttünk volna, amit én is megszavaztam annak
idején, ha mi ezt akkor megengedtük volna, akkor butaságot csináltunk volna és akkor ezt
vizsgáljuk felül. De akkor megnyugodtam, hogy nem történt ilyen. Azt gondolom, hogy ami
oktatási céltól eltérő rendezvény annak az iskolában nincsen helye. Köszönöm szépen.

Kamarás Zsolt: Köszönöm szépen. Én úgy gondoltam akkor is, hogy egy tisztelet kört fut a
Pénzügyi Bizottság, mert meg volt győződve egyébként, hogy nem csináltunk olyan butaságot, mint
annak idején a szerződés megkötésével. Ezt alátámasztotta egyébként a mostani vizsgálat is.
Köszönöm szépen. Nekem ennyi lett volna.

Tarkó László: Mindazonáltal nem nagyon tudtunk volna megoldást javasolni erre a helyzetre.

Kamarás Zsolt: Ennek a nagy teremnek az előre haladása reméljük, hogy megoldja ezt a
problémát.

Matastik Pálné dr.: Egy héttel ezelőtt -október 12-én- megtartottuk a Mellrák elleni sétát, ami a
tavalyi évhez hasonló volt. Kicsit fájlalom, hogy kevesebben voltak, mint tavaly. Ennek oka részben
az időjárás, részben a szervezés, nem lett úgy meghirdetve, ahogy kellett volna, illetve nem lettek
mozgósítva az emberek úgy mint tavaly voltak. Voltak igazolt távollévők is, akik a patikában
kiváltották a gyógyszert és mondták, hogy nem tudnak eljönni. Egyébként a rendezvény jól sikerült,
mindenki elégedetten távozott. Sikerült megnyerni megint a Béres céget, hogy támogassa a
rendezvényt és körülbelül olyan 150.000.- forint értékben hozott ajándékot, amit szét osztottunk a
rendezvény résztvevői és fő szervezői között. Szeretném megragadni az alkalmat, hogy átadjam a
Béres adományát a két főtámogatónknak az önkormányzat részéről Polgármester Úrnak, az Agroff
Kft. részéről pedig Tarkó László Úr részére.

Kamarás Zsolt: Az ivóvízminőség-javító program miatt kellett a Kormányhivatalba látogatást
tennem, mert még mindig nem zárult le a projekt. Most már elkezdődött egy olyan technológiának a
bevezetése Tiszaroffon és Abádszalókon is -mind a két helyen ugyanazzal a problémával küzdünk
ami belátható időn belül megoldja ezt a problémát és még akkor december folyamán működési
engedélyt tud kapni a már felújított technológia is. Egyéb két ülés közöttihez? Ha nincs, akkor
kérdezem a testületet, hogy a két ülés közötti beszámolót elfogadja-e?

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete
egyhangúan, tartózkodás nélkül, 6 igen, Onem szavazattal az alábbi határozatot fogadta el:

93/2016. (Xl9.) számú Határozat a két ülés közötti intézkedésekről szóló
beszámoló elfogadásáról

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy a két ülés közötti
intézkedésekről szóló beszámolót elfogadja.



Erről értesül:
Kamarás Zsolt polgármester
Vankóné Jekli Anikó jegyző

Interpellációs kérdések

Kamarás Zsolt: Interpellációs kérdések következnek. Képviselő társaimé a szó.

Tarkó László: Én a szép kertek ellenkezőjével lovagolom ezt a dolgot. Október 19-e van és nagyon
sok az elhanyagolt porta a faluban. Én a nyár elején interpelláltam ebben a dologban, akkor Jegyző
Asszony elmondta a törvényi előírásokat. Nehézkes, egyébként én is látom, felszólítani a gazos
telek tulajdonost, kivárni a 30 napot, stb. Na most azt gondolom, hogy már mindennek a végén
vagyunk és nagyon sok az elhanyagolt porta. Azt kérem Jegyző Asszonytól, hogy ha van rá
lehetőség, hogy mindenféle hatósági jogkörével élve lépjen fel, csináljuk meg a kényszer
kaszálásokat, hajtsuk be. Borzalmas ahogyan kinéz most a falu. Látom ennek a nehéz oldalát, meg a
lehetetlenségét, de ha ezt tűrjük akkor megesz bennünket a mocsok. Arról már nem is beszélek,
hogy hogyan néznek ki a faluból kivezető utak, megint nagyon felszaporodott a szemét kihordás.
Nézek minden szemetet hátha van benne levél, cím, akkor nem is szólunk, hanem vissza vitetjük.
Tegyünk valamit. Nyilván nem tudjuk megszüntetni, de ha folyamatosan presszionáljuk őket, akkor
előbb-utóbb csak lesz valami kis eredménye. Én úgy látom, hogy ez ilyen "hátha a szomszéd se
csinálja, én sem csinálom" elven müködő dol.og.Nyilván vannak telkek, amelyek üdülős telkek,
meg olyanok is vannak, akik ritkán járnak le, meg lehet, hogy egyéb okok miatt nem is tudnak
lejámi, de akkor is tenni kell valamit. Köszönöm szépen.

Vankóné Jekli Anikó: Igyekszünk. Öt közérdekű védekezés elrendelése van most folyamatban.
Akkor kapunk ügyészi engedélyt, ha parlagfű van a területen.

Tarkó László: Mindenhol van parlagfű.

Vankóné Jekli Anikó: Folyamatban van az eljárás. Öt ingatlanra el lesz rendelve a közérdekű
védekezés, a többi ingatlannál pedig még folyamatban van az eljárás.

Kamarás Zsolt: Alapvető probléma az, hogy mire közérdekű védekezésig el jut ez a dolog, addigra
vége van a szezonnak.

Tarkó László: Ezt sportszerű keretek között nagyon nehéz lejátszani. Olyan játékban vagyunk, ahol
mi betartunk minden szabályt, az "ellenfél" meg semmit és attól félünk, hogy bennünket fognak
megbüntetni, ez így tényleg nem fog menni.

Vankóné Jekli Anikó: Nem lehet bemenni az udvarára.

Tarkó László: Egyetlenegy olyan esetet mondjatok, amikor feljelentett benneteket a tulajdonos,
mert bementetek az udvarára le kaszálni a füvet. Nekem egy kicsit olyan már ez, mintha bebújnánk
ez mögé. Ez ettől még nem lesz megoldva.

Kun László: Nem beszélve a patkányokról.

Tarkó László: Így van.

Vankóné Jekli Anikó: Be kell tartani az eljárási szabályokat.



Tarkó László: Hidd el, hogy a faluban a legnagyobb probléma most ez. A gazos, elhanyagolt
porták és a rágcsálók. Nyilván jó rágcsáló búvóhely a szennyvíz rendszer, ami megépült, oda szépen
be tudnak telepedni. De a rengeteg elhanyagolt porta csak segíti és erősíti a jelenlétüket. Azt kérem
Jegyző Asszony, hogy keressél meg minden olyan jogi megoldást, ami abban segít benneteket vagy
minket, hogy ebben tudjunk lépni.

Kamarás Zsolt: Én azt látom, hogy ha hivatalos oldalról viszed ezt a történetet, akkor soha az
életben nem fogsz tudni bemenni a portára gazolni. Ez nem a Jegyző Asszonynak a hibája, hanem a
jogszabályok oka. Azt lehet egyébként, hogy a testület felvállalja és felhatalmaz engem, hogy
csináljam.

Tarkó László: Azonnal vegyük napirendre.

Kamarás Zsolt: Ez a másik oldala, csak ehhez fel kell vállalni azt, hogy be kell menni egy olyan
portára, ahova nem lehetne bemenni, mert nincs rá jogosultság.

Vankóné Jekli Anikó: Abban a pillanatban az önkormányzat birtokháborítást követ el.

Kamarás Zsolt: Több ingatlan esetében már az építési hatóságot értesítettük, hogy életveszélyes az
ingatlan, ők meghozzák a határozatot, hogy kívülről úgy szemlélik, hogy életveszélyes az ingatlan.
Megpróbáljuk az ingatlan tulajdonosát felderíteni és nem tudjuk a tulajdonost felderíteni. Ilyen
ingatlan esetében hogyan tudok intézkedni, hogyan tudok bemenni, hogyan tudom lebontani adott
esetben. Azt mondom, hogy gondolkodjunk. Én, ha a testület felhatalmaz simán beküldöm a
fükaszás embert.

Tarkó László: Legyen egy ilyen napirend, jó?

Kamarás Zsolt: Jó, beszéljünk róla. Jegyző Asszony majd megteszi a törvényességi észrevételt.

Vankóné Jekli Anikó: Érezzük mi is a problémát, napirenden van folyamatosan az ezzel
kapcsolatos munka. Küzdünk a gazos telkekkel, de nagyon lassan tudunk csak előre haladni. A
kezünk azonban meg van kötve, én nem követhetek el törvénysértést, annak ellenére hogyan néz ki
az az adott porta, mert nem lehet belépni egy idegen ingatlanra, mert magántulajdon.

Tarkó László: Vegyük ezt napirendre a következő ülésre.

Kun László: Az Ady Endre út végén úgy tudom, hogy kiköltöztek a lakásból.

Kamarás Zsolt: Ki van értesítve a delikvens, hogy nyilatkozzon, hogy életvitelszerűen használja-e
az ingatlant. Amennyiben a nyilatkozata nemleges abban a pillanatban megszűnik az a bérleti
szerződés, amely az önkormányzat és a bérlő között létrejött. Kezelve van a dolog, én is megkaptam
a jelzéseket.

Matastik Pálné dr.: Nekem lenne egy olyan kérdésem, hogy útjavításra van-e lehetőség?
Hidasékkal szemben, ahogy kikanyarodunk.

Kamarás Zsolt: Igen, azt a két szakaszt most már nem tudjuk kikerülni, azt a szakaszt most
megcsináltat juk, illetve azt a szakaszt, amely becsatlakozik a Dózsa György útra az Agroff felől,
mert ott is van két vagy három kátyú, a közútkezelő nem foglalkozik vele. De amikor engedélyt kell
kiadni, a közútkezelő beszedi a díjakat, de mindegy. Ez a két szakasz ez mindenképpen ki lesz
javítva.



Tarkó László: Van még egy harmadik is Polgármester Úr. Ez a Verseghy út egy szakasza, az
nagyon rosszul néz ki. Csikós Jancsi és Juhász Jani bátyámék között.

Dr. Katona Gábor: Most le van zárva.

Tarkó László: Le van már zárva? Én azt nem is láttam akkor. Ott van egy kb. három méteres lyuk.
Nézzétek már meg, ha van rá lehetőség.

Csomor Gábor: Az Aradi úton is van probléma, keresztbe van vágva az út.

Kamarás Zsolt: A Vörösmartyn is van probléma, Tóth Jancsiéknál a sarkon is be van szakadva.

Kun László: Van még egy, egy kis zsákutca, az erdei iskolánál a garázstól a Kossuth útig teljesen
meg van szakadva az út.

Tarkó László: Van még egy a Temesvári úton, ott Orosz Sanyiék előtt, ahol a ravatalozó felé be
lehet fordulni, ott egy akna, ami szintén veszélyes.

Kamarás Zsolt: Ezek mind fel vannak írva.

Tarkó László: Mindegy, csak mondjuk.

Kun László: Még van egy, a Dózsa György úton, ahogy Pásztor Juliskánál fordulok ki a kövesútra
és a Bihari -féle lakásnál, ott vannak azok a zöld bokrok az árokban, ami miatt nem belátható a
köves út. Azokat a bokrokat, hogyan lehetne onnan kitakarítani?

Kamarás Zsolt: A Táncsics közben megoldódott a dolog?

Vankóné Jekli Anikó: Nem.

Kamarás Zsolt: Hihetetlen. Már négyszer ígérték meg, hogy csinálják. Jó. Ez körülbelül 2 millió
forint. Kérdezem a testületet, hogy az interpellációs kérdésekre adott válaszokat elfogadja-e?

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete
egyhangúan, tartózkodás nélkül, 6 igen, O nem szavazattal az alábbi határozatot fogadta el:

94/2O16. (X 19.) szám ú Határozat az interpellációs kérdésekre adott válaszok

elfogadásáról

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy az interpellációs
kérdésekre adott válaszokat elfogadja.

Erről értesül:
Kamarás Zsolt polgármester
VankónéJekli Anikó jegyző



Egyéb előterjesztések

Kamarás Zsolt: Egyéb előterjesztések következnek. Törvényességi észrevétel, Jegyző Asszonyé a
szó.

Vankóné Jekli Anikó: Törvényességi észrevétel érkezett a Kormányhivataltól, amelynek a lényege,
hogya képviselő-testület elmulasztotta egy rendeletnek a megalkotását. A 2015. évi eXIII. törvény
írt elő rendeletalkotási kötelezettséget. Az egészségügyi alapellátásról szóló törvény kötelezi az
önkormányzatot arra, hogy az orvosi, védőnői és fogorvosi körzeteket rendeletben szabályozza.
Tiszaroff Község Önkormányzata Együttműködési Megállapodást kötött Tiszagyenda és Tiszabura
Önkormányzatával2009-ben a fogorvosi körzetre vonatkozóan. Ez az amit Tiszaroff gesztor
településként a település részére lát el. A háziorvosi, védőnői szolgálatot csak a település
vonatkozásában tudja végezni, de erre vonatkozóan is köteles rendeletet alkotni. Erre kaptunk egy
törvényességi észrevételt. Kérek felhatalmazást arra vonatkozóan, hogy ezt a rendeletet elkészítsem,
illetve a megállapodás tervezetet, ami már nem aktuális, nem a törvény szerinti a két település
vonatkozásában elkészítsem. Tiszagyendától már kaptunk választ, amely pozitív volt, Tiszabura
Képviselő-testülete viszont még nem döntött erről.

Kamarás Zsolt: Törvényességi határidő?

Vankóné Jekli Anikó: Decernber 9., de a december 9-ei határidő úgy vonatkozik az
önkormányzatra, hogy ezt a rendeletet még az ide vonatkozó egészségügyi szervvel is
véleményeztetni kell. Továbbá az illetékes orvosoknak, illetve a védőnőknek is véleményeznie kell
a rendelet tervezetet.

Kamarás Zsolt: Ellenkező esetben törvényességi észrevételt kapunk. Kérdezem a testületet, hogy
felhatalmazza-e a rendelet elkészítésére?

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete
egyhangúan, tartózkodás nélkül, 6 igen, Onem szavazattal az alábbi határozatot fogadta el:

95/2016. (X19.) számú Határozat VankónéJekli Anikó jegyző felhatalmazása
egészségügyi alapellátással kapcsolatos rendelet megalkotásával

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy Vankóné Jekli Anikó
jegyzőt felhatalmazza egészségügyi alapellátással kapcsolatos rendelet megalkotásával.

Erről értesül:
Kamarás Zsolt polgármester
VankónéJekli Anikó jegyző

Felelős:Vankóné Jekli Anikó jegyző
Határidő: következő soros ülés

Kamarás Zsolt: Iskolai körzet határ.

Vankóné JekIi Anikó: Ismét egy kötelező feladat. A nemzeti köznevelésről szóló törvény előírja,
hogy a hátrányos helyzetű gyerekeket egyformán kell a körzetekben szét osztani és az általános
iskola köteles felvenni azokat a tanulókat, akik életvitelszerűen az általános iskola körzetében



laknak. A Tiszaroffi Általános Iskolai felvételi körzet korábban úgy volt meghatározva, hogy
Tiszaroff település teljes közigazgatási területe. Én javaslom a képviselő-testületnek az iskolai
felvételi körzetre vonatkozóan, hogy ugyanígy határozza meg a körzetet. Annak tudatában kell
döntenie a képviselő-testületnek, hogy a településen hány fő a hátrányos helyzetű iskolás korú
gyermek. Általános iskolás korú gyermek 149 fő van, ebből 47 hátrányos helyzetű gyermek van. 32
százaléka az általános iskolás korú gyerekeknek.

Tarkó László: Ez a tragédia.

Kamarás Zsolt: Ez összesen két H-s és három H-s?

Vankóné Jekli Anikó: Nem, ez csak a két H-s. Kizárólag a két H-s tanulók létszámát és arányát
lehet figyelembe venni. A három H-s tanulókat nem lehet. A két H-son belül alakul ki általában a
három H-s.

Kamarás Zsolt: Ha jól értem, akkor csak azt kell eldöntenünk, hogy az eddigi körzet marad-e?

Vankóné Jekli Anikó: Így van.

Kamarás Zsolt: Amennyiben ezzel egyet értünk kérem kézfelnyújtással jelezzék.

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete
egyhangúan, tartózkodás nélkül, 6 igen, Onem szavazattal az alábbi határozatot fogadta el:

96/2016. (X 19.) számú Határozat a Tiszaroff Község általános iskolai/elvételi
körzetének meghatározásáról

Tiszaroff Község általános iskolai felvételi körzetének meghatározása

A nevelési-oktatási intézmények működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló
20/2012. (VIII.3!.) EMMI rendelet 24. § (1) bekezdése alapján Tiszaroff Községi Önkormányzat
Képviselő-testülete a Tiszaroff településen rnűködő általános iskola felvételi körzetére vonatkozóan
az alábbi módon állapítja meg:

• Tiszaroffi Baptista Általános Iskola (5234 Tiszaroff, Szabadság út 39/B.)

Felvételi körzete: Tiszaroff település teljes közigazgatási területe

Erről értesül:
Kamarás Zsolt polgármester
Vankóné Jekli Anikó jegyző
Tiszaroffi Baptista Általános Iskola
Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal

lAz általános iskolábajáró gyermekek intézményi és tagintézményi létszámát tartalmazó adattábla
ajegyzőkönyv mellékletét képezi.!

Kamarás Zsolt: Képviselő társaim megkaptak két árajánlatot, illetve árajánlat bekérőt az előbb
említett Szabadság tér kivitelezésének vonatkozásában. Az egyik az maga az emlékmű és
környezetének a kivitelezése, másik az meg kimondottan a parkosítás. Természetesen mindegyik
ajánlat kérés vonatkozásában a kedvezőbb ajánlatot javaslom elfogadni. Pénzügyi Bizottság?



Tarkó László: Teljesen rendben van. Egy kiegészítésem lenne. A szerződéskötés időpontjában
külön kössük ki egy pontban, hogy a keletkezett építésügyi törmeléket úgy kezelje a vállalkozó
ahogyan azt a törvény előírja. Nem szeretnénk a határban találkozni több beton törmelékkel.
Polgármester Úr pontosan tudja, hogy miről beszélek. Ezt kössük ki, mert ezek a fiúk, akik
megnyerik a pályázatokat ezt bele kalkulálják, hogy kezelni kell és ennek nem az a módja, hogy
kivisszük a határba. Egyébként a Pénzügyi Bizottság a legkedvezőbb ajánlatok elfogadását
támogatja. Köszönöm.

Kamarás Zsolt: Köszönöm szépen. Egyéb kérdés, észrevétel? Kérdezem a testületet, hogy mind
két árajánlat vonatkozásában a kedvezőbb árajánlatot elfogadja-e?

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete
egyhangúan, tartózkodás nélkül, 6 igen, Onem szavazattal az alábbi határozatot fogadta el:

97/2016. (Xl9.) számú Határozat a legkedvezőbb árajánlat elfogadása
Tiszaroffparkosítása vonatkozásában

Tiszaroff Községi Önkormányzat döntött arról, hogy a Tiszaroff Községi Önkormányzat által
megvalósítandó Tiszaroffi Hősök tere parkosításának kivitelezésével a legkedvezőbb árajánlatot adó
Mini Kertészeti Áruda Molnárné dr. Szabó Julianna 5091 Tószeg, Várkonyi út 16/B. szám alatti
vállalkozót kívánja megbízni, az árajánlat szerinti 2.014.000.- forintot elfogadja, annak fedezetét a
2016. évi költségvetésből biztosítja.

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Kamarás Zsolt polgármestert a
vállalkozói szerződés megkötésével.

Határidő: soron kívül

Felelős: Kamarás Zsolt polgármester

Erről értesül:
Kamarás Zsolt polgármester
Vankóné Jekli Anikó jegyző
Mini Kertészeti Áruda Molnár dr. Szabó Julianna
Pénzügy

lAz árajánlat ajegyzőkönyv mellékletét képezi.!

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete
egyhangúan, tartózkodás nélkül, 6 igen, Onem szavazattal az alábbi határozatot fogadta el:

98/2016. (Xl9.) számú Határozat a a legkedvezőbb árajánlat elfogadásáról a
Tiszaroffi 1848-as emlékműfelújítása vonatkozásában

Tiszaroff Községi Önkormányzat döntött arról, hogy a Tiszaroff Községi Önkormányzat által
megvalósítandó Tiszaroffi 1848-as emlékmű felújításával a legkedvezőbb árajánlatot adó Füred
Gránit Kft. 5350 Tiszafüred, Domaházi út 27/a. szám alatti vállalkozást kívánja megbízni, az



árajánlat szerinti 5.908.431.- forintot elfogadja, annak fedezetét a 2016. évi költségvetésből
biztosítja.

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza Kamarás Zsolt polgánnestert a
vállalkozói szerződés megkötésével.

Határidő: soron kívül

Felelős: Kamarás Zsolt polgármester

Erről értesül:
Kamarás Zsolt polgármester
Vankóné Jekli Anikó jegyző
Füred Gránit Kft. 5350 Tiszafüred, Domaházi út 27/a.
Pénzügy

lAz árajánlat ajegyzőkönyv mellékletét képezi.!

Kamarás Zsolt: Minden évben ki szoktuk írni a civil szervezetek támogatását. Két civil szervezete
van most a településnek. Az erre vonatkozó pályázati igényre 100.000.- forintos értékhatár van.
Kérem a testületet, hogy hatalmazzon fel a pályázatok elbírálására. Kérdés, észrevétel?

Egyéb hozzászólás nem volt, Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete
egyhangúan, tartózkodás nélkül, 6 igen, Onem szavazattal az alábbi határozatot fogadta el:

99/2016. (X 19.) számú Határozat "Civil szervezetek támogatása 2016" cimű
pályázati felhívás kiírásáról

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött arról, hogy Tiszaroff településen

működő civil szervezetek számára vissza nem térítendő támogatás igénybevételére pályázatot ír ki.

A pályázathoz rendelkezésre álló keretösszeg: 100.000,-Ft

A pályázat benyújtásának határideje: 2016. december 28.

Tiszaroff Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a pályázat lebonyolításával, a

szerződéskötéssel és elszámolással kapcsolatos feladatok elvégzésével Kamarás Zsolt polgármestert

bízza meg.

CApályázati felhívás teljes szövege és a pályázati űrlap a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Erről értesül:

Kamarás Zsolt polgármester

VankónéJekli Anikó jegyző

Kamarás Zsolt: Ezzel a napirendi pontok végére értem. Szeretném tájékoztatni a testületet, de mint
ismert tavaly rajzpályázatot indítottunk 500.000.~ forintos keretösszeggel, melyből durván egy



olyan 270.000.- forintos keretösszeg áthúzódott, így -mint tavaly is- karácsony előtti időszakban
meghirdet jük ezt a rajzpályázatot a fenrunaradó anyagi forrás terhéig. Ez az iskola és az óvoda
vonatkozásában áll fenn. Természetesen aktív részvételt szeretnék kémi képviselő társaimtól, amíg
a rajzpályázat zajlik. Továbbá a szombati napra szeretném képviselő társaimat meghívni egy ebédre.
Egyéb észrevétel, kérdés van-e? Amennyiben nincs, az ülést bezárom. Köszönöm szépen a munkát
és jó pihenést kívánok.

K.m.f.

Jegyzőkönyv-vezető
Rézsó Mihályné ~~I


